
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 29. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 215
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt der i forbindelse med aftale om udbud af nyt signal-
program år tilbage blev tilføjet tekst omkring sikring af kørsel med veterantog i forligstek-
sten, samt hvorvidt beslutningen om at sikre fortsat kørsel med veterantog på statens
baner ligeledes blev sikret og indskrevet i det pågældende udbud? Såfremt det ikke blev
præciseret i udbudsmaterialet, ønsker spørger at få oplyst, hvorfor man ikke valgte at få
det inkorporeret i udbuddet, og hvem der i så fald godkendte denne beslutning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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